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Aanwezig:
Burgemeester R. Vlecken
Fractievoorzitters S. Winters (Weert Lokaal), P. Mols (CDA), T. van Gemert (VVD), 

C. Beenders (DUS Weert), K. Duijsters (Duijsters), L. Steinbach 
(D66) en L. Heuvelmans (PvdA)

Werkgevers-
commissie

C. Jacobs-Verstappen (Weert Lokaal), M. van den Bergh (VVD) en 
M. Marechal (DUS Weert)

Griffier M. Wolfs-Corten
Secretaris M. Meertens

Gespreksonderwerp is de werkdruk bij de griffie. In de werkgeverscommissie en het FVO is 
hierover eerder al meerdere malen gesproken. De griffie heeft mettertijd steeds meer 
administratieve werkzaamheden gekregen. Ook het aantal bijeenkomsten is sterk toegenomen. 
Hierdoor blijft er te weinig tijd voor de inhoudelijke taken. De raad verwacht blijkens de 
vastgestelde functieprofielen een inhoudelijk sterke griffie, die strategisch adviseert en de raad 
in positie brengt. De medewerkers van de griffie komen daar nu onvoldoende aan toe. 
Bovendien zijn er aanzienlijke verlofstuwmeren ontstaan.  

De griffier heeft een memo opgesteld met drie oplossingsrichtingen: 
1) Ondersteuning vanuit de ambtelijke organisatie.
2) Tijdelijke externe ondersteuning.
3) Schrappen en/of uitstellen van werkzaamheden.

Oplossingsrichting 1 is besproken door griffier en secretaris. Dit heeft geleid tot de afspraak dat 
het secretariaat van de auditcommissie bij de afdeling financiën komt te liggen. Ook wordt 
bezien of er iemand is die de raadsbijeenkomst over de rekenkamer kan organiseren. Verder 
worden extra informatieavonden in sommige gevallen al door de ambtelijke organisatie 
georganiseerd. De ambtelijke organisatie heeft niet de ruimte voor meer ondersteuning. 

Nadat de ontstane knelpunten, de oorzaken daarvan en de mogelijke oplossingen zijn 
besproken worden de volgende afspraken gemaakt:

Om een oplossing voor de korte termijn te bieden wordt ingestemd met de voorstellen die de 
griffier in de memo heeft verwoord:

 Het sprekersplein wordt voorlopig niet georganiseerd.
 Bezien wordt of extra informatiebijeenkomsten door de betrokken ambtelijke afdeling 

kunnen worden georganiseerd.
 Als de raadsbijeenkomst over de rekenkamer niet door iemand vanuit de reguliere 

ambtelijke organisatie kan worden georganiseerd wordt deze uitgesteld tot Q4 2022.
 De aanschaf van de iPads voor de nieuwe raad wordt verzorgd door de afdeling informatie.
 De integriteitstoets voor de nieuwe wethouders wordt geregeld door HRM.
 De jaarlijkse bijeenkomst raad-werkgeverscommissie-griffie wordt uitgesteld naar Q4 2022.
 Het project burgerparticipatie/overheidsparticipatie vanuit de raad wordt uitgesteld naar Q4 

2022.
 Het aanpassen van de vergaderstructuur n.a.v. de bevindingen van de werkgroep 

vergaderstructuur wordt uitgesteld naar Q3 2022, tezamen met het nieuwe RvO.
 De griffie stopt met het ambtelijk secretariaat van de rekenkamer.
 Het ambtelijk secretariaat van de auditcommissie wordt verzorgd door de afdeling 

financiën. 
De griffier en de secretaris zullen hier nog samen naar kijken.
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Voor de lange termijn wordt gekozen voor een structurele uitbreiding van de capaciteit bij de 
griffie. De werkgeverscommissie zal in het najaar een initiatiefvoorstel hiertoe aan de raad 
voorleggen. In dit voorstel wordt goed onderbouwd of dit een volledige fte dient te zijn en welk 
niveau de functie dient te hebben. In het voorstel moet ook een doorkijk naar de toekomst 
worden gegeven. Als m.n. de administratieve taken bij een nieuwe medewerker kunnen worden 
belegd kunnen de griffier en de raadsadviseur meer inhoudelijk werk gaan doen dan op dit 
moment mogelijk is en kan ook de griffiemedewerker zich verder ontwikkelen. 

De burgemeester doet nog vertrouwelijk mededeling over de aanpak van de afhandeling van het 
Wob-verzoek van De Limburger over de veiliggestelde e-mails.
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